

# Press Release

Bahrain Flour Mills Company B.S.C.  
12 May 2024



## خبر صحفي

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب.  
12 مايو 2024



### Bahrain Flour Mills Company B.S.C Announces its Financial Results for the Three Months Ending 31 March 2024

### شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب. تعلن عن نتائجها المالية لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2024

Kingdom of Bahrain - Manama, May 12, 2024-  
The Board of Directors of Bahrain Flour Mills  
Company B.S.C. (Al-Matahin) trading code (BFM),  
held their meeting on Sunday, May 12, 2024,  
chaired by Mr.  
Basim AlSaie, Chairman of the Board of Directors.  
The Board took a number of decisions, including  
the approval of the company's financial  
statements for the three months ending 31 March  
2024.

Mr. AlSaie extended his sincere thanks and  
gratitude to the Board of Directors, the Executive  
Management and all company employees for  
their support and continuous endeavor to achieve  
the best results, wishing Al-Matahin further  
progress and prosperity.

البحرين - المنامة، 12 مايو 2024 - تعلن شركة  
البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب. (المطاحن)، رمز  
التداول (BFM)، بأن مجلس الإدارة قد عقد اجتماعه  
يوم الأحد الموافق 12 مايو 2024 وذلك في تمام  
الساعة العاشرة صباحاً بتوقيت مملكة البحرين،  
برئاسة السيد باسم الساعي، رئيس مجلس الإدارة.  
واتخذ المجلس عدداً من القرارات من ضمنها اعتماد  
البيانات المالية للشركة للربع الأول المنتهي في 31  
مارس 2024م.

وتقدم الساعي إلى مجلس الإدارة والإدارة التنفيذية  
وجميع العاملين بالشركة بموفور الشكر والامتنان على  
دعمهم وسعيهم المستمر لتحقيق أفضل النتائج،  
متمنياً للمطاحن المزيد من التقدم والازدهار.

# Press Release

Bahrain Flour Mills Company B.S.C.

12 May 2024



## خبر صحفي

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب.

12 مايو 2024

Bahrain Flour Mills company B.S.C. announces its financial results for the three months ending 31 March 2024. The company achieved a net profit for the period of BHD 597,147, compared to BHD 512,840 for the same period of 2023 with an increase in profit by 16%.

The increase in the net profit for the first quarter of the year 2024 in comparison to the same period of 2023 is attributed to the increase in fair value of investment and other income.

Basic and diluted earnings per share for the first quarter increased to 24 fils compared with 21 fils in the same period of 2023.

The company also achieved an operating profit during the first quarter of the year 2024 of BHD 126,238 compared to BD 376,267 for the same period in 2023, with a decrease of 66%. The operating profit decrease derived from the increase of operating expenses in 2024, and exceptional increase in profit associated with inventory revaluation in 2023.

هذا وقد أعلنت شركة البحرين لمطاحن الدقيق عن نتائجها المالية لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2024، حيث حققت الشركة صافي ربح للفترة بلغ 597,147 دينار بحريني، مقارنة مع 512,840 دينار بحريني خلال الفترة نفسها من العام الماضي بزيادة قدرها 16%.

ويعزى هذا الارتفاع في صافي الربح للربع الأول من العام 2024 مقارنة بنفس الفترة من العام 2023 لارتفاع القيمة العادلة للاستثمارات والايادات الاخرى.

وارتفع العائد الأساسي والمخفض للسهم لفترة الربع الأول من العام 2024 ليصل الى 24 فلس، مقابل 21 فلس لنفس الفترة من العام 2023.

وكما حققت الشركة ربح من العمليات خلال الربع الأول من العام 2024 بمقدار 126,238 دينار بحريني، مقارنة مع 376,267 دينار بحريني لنفس الفترة من العام 2023 أي بانخفاض قدره 66%. ويعود سبب انخفاض الربح من العمليات للفترة بسبب ارتفاع المصروفات التشغيلية لعام 2024 وتسجيل ارباح استثنائية من تقييم تكلفة مخزون الشركة خلال عام 2023.

# Press Release

Bahrain Flour Mills Company B.S.C.

12 May 2024



## خبر صحفي

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب.

12 مايو 2024

With regards to sales, the Company achieved BHD 2,210,812 for the first quarter of 2024, compared to BHD 2,215,526 for the same period in 2023, with a slight decrease of 0.2%.

The Company's total equity decreased by 0.2% to BHD 27,027,952 compared with 27,076,425 recorded as of 31 December 2023.

The total assets for the period reached BHD 39,268,427 compared to BD 35,548,935 in the year 2023, with an increase of 10%.

On this occasion, Mr. Basim AlSaie, Chairman of the Board of Directors, stated that Al-Matahin has made a significant step forward with the installation on additional capacity at BFM. This long-awaited upgrade enhances BFM ability to derisk the current facility and boost capacity in line with local market needs in the medium term. This significant step greatly improves food security ensuring the highest quality and consumers critical needs are safely managed by the only specialist company of this type in the Kingdom. Final completion of all works will be done in by the early second quarter after all details involved in the works are completed with a formal opening to be advised mid-year 2024.

وأما على صعيد المبيعات، فقد حققت الشركة 2,210,812 دينار بحريني خلال الربع الأول من عام 2024، مقارنة مع 2,215,526 دينار بحريني خلال الفترة نفسها من عام 2023 وذلك بانخفاض طفيف قدره 0.2%.

شهد مجموع حقوق الملكية للشركة انخفاضاً بنسبة 0.2% ليصل إلى 27,027,952 دينار بحريني مقارنة مع 27,076,425 دينار بحريني كما هو بتاريخ 31 ديسمبر 2023.

وبلغ مجموع الموجودات خلال الفترة 39,268,427 دينار بحريني، مقارنة مع 35,548,935 دينار بحريني للعام 2023، وذلك بارتفاع قدره 10%.

وبهذه المناسبة، صرح السيد باسم الساعي، رئيس مجلس الإدارة، أن شركة المطاحن قد خطت خطوة كبيرة إلى الأمام من خلال تركيب سعة إنتاج إضافية لمصنع الشركة. حيث تعمل هذه الترقية التي طال انتظارها على إزالة المخاطر من المنشأة الحالية وتعزيز القدرة الإنتاجية بما يتماشى مع احتياجات السوق المحلية على المدى المتوسط. تعمل هذه الخطوة الهامة على تحسين الأمن الغذائي بشكل كبير، مما يضمن أعلى مستويات الجودة وإدارة احتياجات المستهلكين بأمان من قبل الشركة المتخصصة الوحيدة من هذا النوع في المملكة. وسيتم الانتهاء من جميع الأعمال في الربع الثاني بعد الانتهاء من جميع

# Press Release

Bahrain Flour Mills Company B.S.C.  
12 May 2024



خبر صحفي

شركة البحرين لمطاحن الدقيق ش.م.ب.  
12 مايو 2024

Mr. AlSaie commented on the continued progress in preparing a strategic plan for a new Silo, Mill and Warehousing facility to replace the current facility that will position BFM as one of the most technological and advanced wheat storage and processing production units in the region.

**The full set financial statements for the three months ending 31 March 2024 and the press release are available on Al-Matahin and Bahrain Bourse's website.**

التفاصيل المتعلقة بالأعمال مع الافتتاح الرسمي الذي سيتم الإعلان عنه خلال منتصف عام 2024.

وعلق السيد الساعي على التقدم المستمر في إعداد خطة استراتيجية لمنشأة جديدة للصوامع والمطاحن والتخزين لتحل محل المنشأة الحالية التي ستضع شركة المطاحن كواحدة من وحدات إنتاج وتخزين ومعالجة القمح الأكثر تقدمًا من الناحية التكنولوجية في المنطقة.

تنوه شركة البحرين لمطاحن الدقيق للسادة المساهمين بأن البيانات المالية لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2024 والخبر الصحفي متوفران على الموقع الإلكتروني للشركة وبورصة البحرين.